



Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den D M-namn 2023.

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter Ohlsson,

Rustan Olsson. *Suppleanter*: Stig Einarsson.

Ej närvarande: Olle Johansson.

1. Mötets öppnande

Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 17.55

2. Dagordning

Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna.

3. Föregående protokoll

Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm.

4. Ekonomi

- En större utgiftspost under perioden är Harrys varvskostnad på cirka 52 tusen. I övrigt finns inga större förändringar i föreningens totala ekonomi att rapportera.
- Den ekonomiska buffert som finns i föreningens två rörliga konto "företagskonto" och "sparkonto" beslutades på mötet att överföra en peng från företagskontot till sparkontot som ger en bättre ränta. Vidare gav mötet ordföranden i uppdrag att genom banken undersöka om att överföra pengar till ett konto med bunden ränta under tre månader. Vilket skulle ge en ännu bättre ränteavkastning.
- Andra banker som undersöktes om billigare Swish, visade sig bli dyrare när alla fasta kostnader som banken vill ha för tjänsten tillkommer.

5. Långtidsplan

- Mötet var överens om att personer med kunskap, inventerar och gör en bedömning av de motorer och andra maskiner som står utomhus, och ser vad som kan säljas eller på annat sätt avyttras. Som riktmärke vid försäljning föreslogs att priset blir minst till skrotvärdet.
- Föreningen har tre stycken mindre båtar med tändkulemotorer som används mycket lite. Mötet var överens om att försöka sälja två av dessa båtar till våren.

6. Harry

En ny plotter till Harry är på gång att installeras.

7. Verkstan

Problemet med spillolja togs åter upp till diskussion. Mötet föreslog att inte mer än en dunk på 25 liter skall förvaras. Därefter skall den transporteras till beslutad avlämningsplats som undersöks vidare. Stig E berättade att dunkar troligtvis kan erhållas från GM genom Göran.

8. Museet

Ingen fråga.

9. Fastigheten

Ingen fråga.

10. TKM / Evenemang

Inför julbordet måste vi, några personer sätta oss och teckna ner de personer som var behjälpliga på TKM så alla kommer med.

11. Rapporter

- Martin rapporterar att en person vid namn Henrik Harnevie har önskemål om att få kom till föreningen och fotografera några motorer och annat materiell till en bok.

- En viss Roy Hansson har hört av sig och söker en cylinder till Skandia 13. Delar som vi har till försäljning på lager.

- Lars M har i skrivelse till föreningen lagt fram förslag om att vi måste utbilda några personer som kan starta och köra de större motorer som ingår i samlingen.

Ett annat förslag är att vi på något sätt kanske skulle kunna erbjuda passagerare som anländer Lysekil med kryssningsfartyg en guidad förevisning på föreningen. Detta fodrar att någon med goda språkliga kunskaper i Engelska finns för ändamålet.

Förslagen är utmärkta och som vi behöver jobba vidare med om vi kan hitta personer som vill och kan engagera sig.

12. Övrigt

En medlem som deltagit mycket aktivt i föreningens arbete har gått bort. Han kommer att hedras vid begravningen genom närvaro av Åke Johansson och Thor Johnsson.

Ett gåva på 300 kr kommer att sändas in till Alzheimerfonden från föreningen.

13. Nästa möte

Nästa möte tisdagen den 14 november kl. 18.00

14. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 19.30

Ronny Järphag
Sekreterare

Martin Johansson
Ordförande